



Galal hassan

Phone: 0599270380

galal.hassn30@yahoo.com

Hail. Saudi Arabia

SUMMARY ملفي الشخصي

التاكد من سلامه الدوره المستنديه والمحاسبيه لجميع الحسابات والاطراف داخل وخارج العمل وتحقيق اكثر قدر من الارباح واعداد التقراير الماليه لاصحاب العمل لمعرفه موقف الشركه المالي

Ensure the integrity of the documentary and accounting cycle for all accounts and parties inside and outside the business, achieve the most profits, and prepare financial reports for employers to know the company's financial position.

EXPERIENCE خبرا

اسم الشركة : دلمار وعطالله ٢٠٢٠ – ٢٠٢١ المنصب : محاسب

: المهام الوظفية

- ادخال البيانات واداره الوثائق
- اداره عمليات الذَّممُ المدينة ، القبض
- اقفال اليوميه بالنسبه للنقديه والبنك (رصيد دفتري وفعلي) مع ارفاق جميع المستندات الورقيه

إسم الشُركةُ ﴿ بِيْرِفُيكَتُ فَيْجِنِ ٢٠٢١-٢٣٠ُ٢ُ. المنصب : محاسب

المهام الوظفيه

- اداره الحسابات الماليه لجميع العملاء مما يتضمن دقه وسداد الفواتير في الوقت المناسب
- التامين الطبي والتعاقدات من ارسال طلبات الموافقه حتي اقفال وارسال المطالبات الماليه عمل الفاتوره الالكترونيه تقديم الاقرارات الضربيه

التاكد من سلامه الدوره المستنديه والمحاسبيه

اعداد قيود اليوميه ودفتر الاستاذ وميزان المراجعه بالمجاميع

- Company name: Delmar and Atallah 2020-2021
- Position: Accountant
- : Job tasks
- Data entry and document management
- Managing accounts receivable and arrest operations
- © Close the journal for cash and bank (book and actual balance) and attach all paper documents.
- Company name: Perfect Vision 2021-2023
- Position: Accountant
- Job tasks
- Managing the financial accounts of all clients, which includes the accuracy and timely payment of invoices
- Medical insurance and contracts, from sending approval requests until closing and sending financial claims
- Making an electronic invoice
- Submitting tax returns
- Ensuring the integrity of the documentary and accounting cycle
- Preparing journal entries, the ledger, and the combined trial balance

EDUCATION التعليم

كليه تجاره

7.11

جامعة القاهره ، مصر

faculty of Commerce

2018

Cairo University, Egypt

SKILL HIGHLIGHTS المهارات

- تنظيم الدوره
 - المستنديه
- تنظيم الدوره
- المحاسبية
- · حل المشكلات
 - المعقدة
- برامج الاوفيس

- Organizing the documentary session
- Organizing the accounting cycle
- Solve complex problems
- Office program
- Word
- Excel
- powerpoint

LANGUAGES اللغات

العربية :اللغه الام

الإنجليزية: جيد

Arabic : Mother tongue

English : good Level